
 

 

Referat af bestyrelsesmøde 
  
Den 10. september 2018 blev der afholdt bestyrelsesmøde i ejerforeningen Garnisonsparken. 
Mødet blev afholdt på Garnisonsvej 50, 3. kl. 19:00 med følgende deltagerstatus: 
 

Navn Initialer Rolle Deltagelse i mødet 
Robert Jakobsen RJ Formand Deltog 

Hans Eriksen HE Næstformand Deltog 
Lars Carpens LC Medlem Afbud 

Birgitte Tabbert BT Internet Deltog 
Michala Scheibel MS Sekretær Deltog 

Philip Marker PM Medlem Afbud 
Claus Fick CF Suppleant Afbud 

Lars Wilms LW Suppleant Afbud 
 

Dagsorden: 

1)       Godkendelse af referat fra sidste møde 
2)  Opfølgning på generalforsamlingen, herunder 

a) solceller på tagene 
b) batterier til oplagring af energi 
c) kalkfrit vand 

3)      Orientering 
a)        Generel orientering 
b)     Økonomi 
c)        Grundejerforeningen 

4)      Evt. 
 

Ad 1.  Godkendelse af referat af sidste møde  
Der blev ikke lavet referat – det var et meget kort møde hvor bestyrelsen konstituerede sig som 
følger: 
 
Formand Robert Jakobsen 
Næstformand Hans Eriksen 
Rengøringsansvarlig Birgitte Tabbert 
Sekretær Michala Scheibel 
Bestyrelsesmedlem Lars Carpens 
Bestyrelsesmedlem Claus Fick 
Suppleant Lars Wilms 

 
Ad 2. Opfølgning på generalforsamlingen 

a), b) & c) Robert kontakter Lars Kræmmer, Garnisonsvej 23, 3. for at bede ham konkretisere 
forslagene, som evt. kan sendes til rådgivende ingeniør. 
 
 
 



 

 

Ad 3. Orientering 
a) Gennemgang af vedligeholdelsesplan. 2018 udestår opskuring af trappeopgange. Dette vil blive 

færdiggjort inden længe. Øvrige opgaver er udført efter planen. 
 
Affaldsregulativ gennemgået af LC. LC og HE vil i grundejerforeningen tale for at vi fortsat kan 
anvende affaldsskakterne til enkelte fragmenter.  
 
Oprydning af cykler blev diskuteret. Aftalt m/Brian at han går i gang her i efteråret. Herefter 
indsamles løse cykelstativer der ikke anvendes, som vil blive bortskaffet. 

 
b) Økonomi – gennemgået af HC. 

 
c) Grundejerforeningen: HC/LC vil spørge grundejerforeningen omkring ekstra asfalt ved vores 

cykelstativer. Omkostningen vil blive afholdt af ejerforeningen. 
 

Ad 4 Evt. 
 Næste møde aftalt til den 27. november 2018 kl. 19:00. 
 
_____________________________________________________________________________________

Michala Scheibel 


